
 

Referat bestyrelsesmødet den 5. april 2024 kl. 14.00 hos Preben Vestergaard 
Til stede var: Preben Vestergaard (PV), Finn Christensen (FC), Birgitte Rysholt (BR), Bent Mortensen (BM), Alf 

Nedergaard (AN), Niels Pagter (NP) samt referent (GLV) 

Fraværende: Henrik Kærdrup (HK) 

Pkt. 1.: Opfølgning på 
generalforsamlingen 

 Status på aflysning af deklaration 
og tilretning af vedtægterne 

 Ønske om fartbegrænsning i 
området 

 Opdeling af økonomi mellem 
Klitgaard Vandværk og Ejerlauget 
Bjerrelund 
 

PV bød velkommen og særligt velkommen til 
suppleanterne AN og NP. 
Der var enighed om, at det var en god generalforsamling 
med god og konstruktiv deltagelse fra de fremmødte, og 
det var meget glædeligt at se det store fremmøde. 

 PV oplyste, at processen er igangsat af Geo 
Partner omkring aflysning etc. 
Tinglysningsafgiften på kr. 122.000,00 er betalt. 
Den endelige vedtægtsændring afventer 
tinglysningen. 

 PV oplyste, at de opsatte 20 km 
fartbegrænsningsskilte er ulovlige. Som lovet vil 
PV henover sommeren tage kontakt til 
Færdselspolitiet samt Aalborg Kommune mhp 
dialog om fartbegrænsningen i vores område. 

 PV oplyste, at opdelingen af økonomien er sket 
pr. 1. januar 2024. 

ANSVARLIG/ 
TIDSPUNKT 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
PV 

Pkt. 2.: Økonomi 
 

BR afgav status pr. 31. marts 2024. 
BR sørger for at få tilrettet diverse fejlposteringer hos 
Microwa.  
BR tjekker ligeledes op på, om Microwa konterer korrekt 
efter opdelingen af fælleskontoen i 2 konti. 

 
BR 
 
BR 

Pkt. 3.: Aftale med Thvilum om digitale 
kort over ledningsnettet 
 

PV bemærkede, at vores digitale kort over ledningsnettet 
ikke er opdateret. PV har aftalt med firmaet Thvilum, at 
de sørger for en fuld og bemærkede i denne forbindelse, 
at der kun bliver tale om en mindre udgift hertil. 
PV orienterede samtidig om den indgåede 
ansættelsesaftale med Jørgen Vandmand, og at der i 
denne forbindelse er oprettet en konto hos Sanistål til 
indkøb af nødvendige materialer. 

 

Pkt. 4.: Videoovervågning Vandværket – 
status /HK 
 

PV oplyste, at vi af Kommunen er pålagt at etablere 
videoovervågning på Vandværket. Arbejdet er igangsat, 
og HK har ansvaret for dette. 

HK 

Pkt. 5.: Forhandlingsudvalg til møde med 
Sønderholm Vandværk om evt. 
sammenlægning 
 

PV henviste til, at vi på generalforsamlingen fremlagde 
idé om en eventuel sammenlægning med Sønderholm 
Vandværk. Vi har haft store omkostninger ifm. den nylige 
forurening, og i 2031 skal vi udskifte vores vandmålere. 
Pt. betales kr. 500,00 årligt i leje af vandmåler, men det 
bemærkes, at de opkrævede leje aldrig har været hensat 
til udskiftning. 
Det skal selvfølgelig vurderes, hvad betingelserne ved en 
eventuel sammenlægning vil være. 
PV og FC vil tage kontakt til Sønderholm Vandværk og 
deltage i et eventuelt forhandlingsmøde. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
PV/FC 

Pkt. 6.: Vandværket: 

 Oprydning i og ved 
vandværksbygningen 

 Maling af gulvet i bygningen 

 PV og AN vil sammen tage hånd om oprydningen 
i vandværksbygningen 

 PV tager kontakt til en maler for maling af gulvet 
med epoxymaling 
 

PV/AN 
 
PV 
 
 



 Færdiggørelse af 
Beredskabsplanen 

 Orientering fra DVV messen i Aars 
v/PV 

 Med indføjelse af Jørgen Vandmands tlf. nr. er 
Beredskabsplanen færdigredigeret. Der skal 
ophænges et eksemplar i Vandværksbygningen, 
ligesom der skal udleveres et eksemplar til hvert 
bestyrelsesmedlem. 

 PV orienterede fra deltagelsen i DVV messen 
bl.a. om, at det nu er muligt at downloade en 
app til at måle forbruget. Den koster kr. 12,00 
/årligt. 
 
Derudover oplyste PV, at det er meget 
omkostningstungt at finde lækager, men firmaet 
Leif Koch præsenterede et nyt og effektivt 
lækagesøgningssystem. Det koster kr. 17.000,00. 
Det blev aftalt, at PV tager kontakt til firmaet. 

PV 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
PV 

Pkt. 7.: Indvielse af petanquebanen. 
Hvem gør hvad? og hvornår? 
 

Det blev aftalt at invitere til indvielse af petanquebanen 
den 17. maj 2024 kl.16.00, hvor vi vil byde på grillpølser, 
øl og vand. 
PV/GLV sørger for invitationen. 
BR/GLV sørger for det praktiske. 

 
 
 
PV/GLV 
BR/GLV 

Pkt. 8.: Nørholm og Omegns Samråd. 
Orientering fra mødet v/BM 
 

BM orienterede fra deltagelsen i generalforsamlingen i 
Nørholm og Omegns Samråd og paraplyorganisationen, 
hvor bl.a. Klitgaard hører under. Samrådet er underlagt 
LAK i Aalborg Kommune.  
Der er mange og store muligheder for at søge midler til 
projekter i vores område. Vi har i Klitgaard en valgt 
repræsentant i Forretningsudvalget. 

 

Pkt. 9.: Suppleanternes deltagelse i 
bestyrelsesmøder. Hvor ofte? 
 

Der var enighed om fremtidigt at sende indkaldelsen til 
bestyrelsesmøderne til suppleanterne, der herefter giver 
besked om, hvorvidt de ønsker at deltage i mødet. 

GLV 
AN/NP 

Pkt. 10.: Eventuelt 
 

AN retter skriftlig henvendelse til Aalborg Kommune 
omkring den manglende vedligeholdelse af vejene i og 
omkring Klitgaard, bl.a Mellemholmsvej. 

AN 

Pkt.: 11. Næste møde Næste møde holdes den 13. juni 2024 kl. 19.00 hos PV Alle 

 

Mødet sluttede kl. 16.30. 

Klitgaard, den 7. april 2024 /ref. GLV 

 

 


